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 Кандидаткиња Српске напредне странке на изборима у Београду Аја Јунг изјавила је да
јој је изутетно драго што су обезбеђена средства за метро, који ће "омогућити свима да
брже живимо, имамо мање гужве у граду и будемо мање нервозни".

  Јунг је, на штанду СНС на Тргу Републике, новинарима рекла да ће метро, чија градња,
како тврди, ускоро креће, "донети једну сасвим нову нову димензију за град Београд".   

  

"Оно што је јако важно за сам центар града, где ја живим, јесте да ће бити боља и већа
доступност уметничким и културним садржајима, могућност да дођете до Народног
музеја, до Коларца, концерата, бројних позоришта и галерија", објаснила је она.

  

Јунг је исказала и задовољство и радост што ће, захваљујући метроу деца из различитих
крајева града моћи брже да дођу до националне фондације за уметничку игру, односно
до њене балетске школе.

  

(Фонет)
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